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 Til Landsdelsforeningerne 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Ø-Udvalget for skydning 
Frank Larsen 
Klintevej 217 
4780 Stege 
 
Telefonnr.:  55 81  30 33 
Mobilnr.:  20 22  58 33 
 
e-mail: fhhl20@mail.tele.dk 
 
Dato: 8. oktober 2011 

Der indkaldes til Årsmøde i Ø-Udvalget 

Dato:  6. november 2011 kl. 10:30 
Sted:  Dauglykke Skytteforening 
  Humlebækvej 64 D 
  3480 Fredensborg 
 
Dagsorden efter vedtægterne: 
1. Valg af dirigent 
2. Godkendelse af repræsentanter 
3. Formandens beretning 
4. Forelæggelse af regnskab 
5. Fastsættelse af kontingent fra landsdelsforeningerne 
6. Indkomne forslag 
7. Valg 

a. Formand  
     b. 2 udvalgsmedlemmer  
     c. 1 suppleant  
8. Valg af revisor  
9. Eventuelt 
 
Af hensyn til bestilling af mad, vil jeg gerne vide hvor mange der kommer 
fra hvert amt. Sidste frist for tilmelding er den 25. oktober 2011 
landsdelsforeningerne må meget gerne invitere max. 2 fra de 
skytteforeninger, der normalt er med til at afvikle Ø-stævnet 
på 15 m.  
 

Med venlig hilsen  

Frank Larsen  
Formand 
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Bilag 1 
Beretning Ø-Udvalget 2011 

Året starter med afvikling af vores inden dørs stævne på 15 m, der deltog 422 
skytter på cal.22 og 172 på luft. På pistol deltog der 143 skytter på cal.22 og 
72 på luft. Det var det samme på gevær som 2010 og en fremgang på pistol 
16 skytter. 
Der blev også afviklet finale for landdels skytter på pistol og salon geværer 
henhold vis i Tubæk for pistol og i Søskoven for gevær, som skytter var glade 
for efter det jeg har hørt, der er dog et par foreningsformænd som har ytret 
sig over at der ikke blev givet besked til foreningen, når det var børn som skul-
le i finalen. Der skal lyde en tak til Erik og Bent for at tage sig af dette. 
Der er ikke afholdt noget møde om at lave en turnering med sammensat hold 
fra foreninger og fra min side er det af familiære årsager, men jeg vil høre om 
det er noget vi skal arbejde videre på og ligeledes om finalerne skal afholdes, 
hvis skal vi nok lave et stykke papir hvordan det gøres. 
Jeg vil gerne takke de 12 foreninger som hjælper Ø-udvalget med at afholde 
15m stævnet uden dem var der ikke noget stævne. 
Jeg vil takke bestyrelsen for arbejdet i åres løb tak. 
Her med beretningen til debat. 
Tak 

 Formand Frank Larsen 
 

Bilag 2 
Antal stemmeberettigede er taget fra DDS ordinære årsmøde afholdt i  
Vingstedcentret, Vingsted Skovvej 2, 7182 Bredsten lørdag den. 5. marts 2011.  
 

Amts nr.  Navn Antal stemmeberettigede 

10.  DDS Vestsjælland 3 
11.  DDS Nordsjælland 8 
12.  DDS Roskilde 3 
13.  DDS Storkøbenhavn 7 
14.  DDS Storstrømmen     4 
15.  DDS Bornholm   1 
  26 

 

 

Bilag 3 

 Bestyrelsens sammensætning Valgt i  
På valg i 
2011 

På valg i 
2012  

 Formand Frank Larsen 2003  2011   Hvert år 
Nr. 1 Kasserer Erik Benée Petersen 2004  2012 Lige år 
Nr. 2 Næstformand Bent Kruse 2009  2011   Ulige år 
Nr. 3 Sekretær Preben Stenberg Eriksen  2003 2011  Ulige år 
Nr. 4 Medlem Kirsten Petersen 2008   2012 Lige år 
 Suppleant Aksel Hemmingsen 2006 2011    Hvert år 
Nr. 1 Revisor Jens Andersen 2007 2011  Ulige år 
Nr. 2 Revisor Niels Johansen Cheminitz 2008  2012 Lige år 
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Bilag 4 Regnskab 

Udleveres på årsmødet 
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Referat fra Årsmødet den 6. november 2011 
Deltagere: Bestyrelsen, Kristen Trap, Ole Bendix og Ole 
Worm 
 
Ad. 1 Valg af dirigent 
Kristen Trap er foreslået og valgt. 
 
Ad. 2 Godkendelse af repræsentanter 

Amts nr.  Navn Antal stemmeberettigede Antal Fremmødte stemme-
berettigede 

10.  DDS Vestsjælland 3 2 
11.  DDS Nordsjælland 8 5 
12.  DDS Roskilde 3 1 
13.  DDS Storkøbenhavn 7 1 
14.  DDS Storstrømmen     4 1 
15.  DDS Bornholm   1 0 
  26 10 

Godkendt 
 
Ad. 3 Formandens beretning 
Beretning til debat: 
Bent Kruse:  
Finaleskydning kom sent ud på grund af stort arbejde da SOK ikke kan træk-
kes data ud. Udsendt 68 ud til finale skydning 1 uge før og fik svar fra 65 
(flot svar procent) og der mødte 44 op. Specielt var børn og unge glade for 
skydningen.  
Finale skydningen blev sat op på grund af DDS 150 års jubilæum. På pistol sid-
den var der ikke så stor succes som på geværsiden.  
Hvis finaleskydningen skal fortsætte, skal det kun være på 50m. Skal det evt. 
laves på samme måde som SK CUP. 
Konklussion: Ø-Udvalget arbejder med en finaleskydning på 50m og 25m pistol 
både std og fin. 
Kristen: Kan foreninger melde sig til Ø-udvalget. 
Formanden: Landsdelsforeningerne kan spørge foreninger om de ønsker at af-
holde Ø-stævne. 
Preben: Skrevet direkte til Ramløse, men intet hørt. 
Ole: Spørger om hvornår der afholdes Ø-stævne. 
Formanden: Plejer at være sidste weekend i januar og første weekend februar 
2012 
Beretning godkendt 
 
Ad. 4 Forelæggelse af regnskab 
Kassereren forelagde regnskabet.  
Diskussion om medaljer. Udgifter til medaljer er for flere år, da de er ind-
købt i 2007.  
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Regnskab godkendt. 
 

Ad. 5 Fastsættelse af kontingent fra landsdelsforeningerne 
Bestyrelsen foreslår uændret. Vedtaget. 
 
Ad. 6 Indkomne forslag 
Ingen 
 
Ad. 7 Valg 
     a. Formand  
 Genvalgt 
     b. 2 udvalgsmedlemmer 
 Bent Kruse modtager genvalg, genvalgt  
 Preben Stenberg Eriksen modtager ikke genvalg. Kirsten valgt. 
 Ole Bendix valgt som udvalgsmedlem for 1 år.  
     c. 1 suppleant  
 Aksel Hemmingsen modtager genvalg, genvalgt. 
 
Ad. 8 Valg af revisor  
 Jens Andersen modtager genvalg, genvalgt. 
 
Ad. 9 Eventuelt 
Kristen Trap spurgte om Ø-udvalget var en intregret del af 
DDS. 
Formanden svarede at der var en underskuds garanti fra DDS; 
men vi deltager ikke i møder, men resultater fra Ø-stævner 
indgår i KAP.     
Ole Bendix valgt som udvalgsmedlem for Kirsten Petersen  
Ole Bendix takkede for valget 
 
 
 
Referat underskrevet og godkendt af dirigent Kristen Trap 
 
 
Dato:                 _________________________ 
    Kristen Trap 


